
PROTOKÓŁ Nr LXIV/22 

 

z LXIV Sesji Rady Gminy Działdowo, która odbyła się w dniu 27 października 2022 

r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 

 
W Sesji zgodnie z załączoną listą obecności uczestniczyło 9 radnych.  

Nieobecni radni: E. Chojnacka, K. Chyliński, K. Doliński, B. Jaroszewski,                       

S. Lemańska, M. Wiszowaty. 

Sesja odbyła się w godzinach 1013 – 1120 

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

 

Mirosław Zieliński    - Wójt Gminy 

Jan Świniarski    - Sekretarz Gminy 

Beata Antoszewska               - Skarbnik Gminy 

Kamila Piotrowska    - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy  

  Społecznej w Działdowie 

Sołtysi z terenu gminy Działdowo.  
 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy K. Wasiak dokonała otwarcia LXIV Sesji Rady 

Gminy Działdowo. Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność 

obrad, po czym poinformowała,  że na drzwiach wejściowych do sali obrad 

zamieszona jest klauzula informacyjna zgodnie z wymogami RODO. Informacja ta 

również wyświetlana jest na sali przed rozpoczęciem obrad. Każdy z uczestników 

sesji ma możliwość zapoznania się z jej treścią.  

Wiceprzewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości. 

 
Ad.pkt 2 

Przewodnicząca Rady K. Wasiak zapytała czy ktoś chce zabrać głos w sprawie 

porządku obrad. 

Wójt Gminy M. Zieliński wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 

dodatkowego punktu w brzmieniu: 

- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy 

Działdowo nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka nr 91/20 obręb 

Uzdowo. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku 

obrad, zgodnie z wnioskiem Wójta o dodatkowy punkt: 



Jednogłośnie tj. 9 „za” wprowadzono do porządku obrad punkt:  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy 

Działdowo nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka nr 91/20 obręb 

Uzdowo. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 2.1. do protokołu/ 

Przewodnicząca Rady K. Wasiak zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia 

porządku obrad po zmianach. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 9 głosami „za” przyjęła porządek obrad po zmianach,            

w brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXII Sesji i LXIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wolne wnioski i informacje.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Działdowo na lata 2022-2030. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 2022 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji przedmiotowych dla zakładu budżetowego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie Burkat. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy 

Działdowo nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka nr 91/20 obręb 

Uzdowo. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Działdowo na lata 2020-2024. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Działdowo w obrębie geodezyjnym Grzybiny. 

13. Sprawy bieżące. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 2.2 do protokołu/ 

 

 

 



Ad. pkt 3 

Protokół z LXII Sesji i LXIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy został przyjęty 

jednogłośnie bez odczytywania, tj.  9 głosami „za” 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

Ad. pkt  4 

Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

/ sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 
 
Ad. pkt 5 
Wolne wnioski i informacje. 
 
Ad. pkt. 6 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania do projektu uchwały.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że komisje stałe na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji rady gminy w dniu 25 października br. pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 9 głosami „za” podjęła  

Uchwałę Nr LXIV/464/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Działdowo na lata 2022-2030.  

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu/  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 7 

Skarbnik B. Antoszewska na wstępie omówiła autopoprawkę do uchwały w/s zmian 

do budżetu Gminy Działdowo na 2022r.  

Zmiana załącznika Nr 6 do niniejszej Uchwały o nazwie „Plan dochodów i wydatków 

rachunku środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID 19, Rządowy Fundusz 

Inwestycji Lokalnych”. W wyniku przeoczenia  nie umieszczono rozdziału 852 po 

stronie dochodów i wydatków uchwalonych w dniu 4 października 2022r. 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania do autopoprawki.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przystąpiono do głosowania. 



Rada gminy jednogłośnie tj. 9 głosami „za” przyjęła autopoprawkę do uchwały w/s 

zmian do budżetu Gminy Działdowo na 2022r.  

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu/  

Autopoprawka stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania do projektu uchwały.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że komisje stałe na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji rady gminy w dniu 25 października br. pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 9 głosami „za” podjęła  

Uchwałę Nr LXIV/465/22 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 

2022 r. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu/  

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 8 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania do projektu uchwały.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że komisje stałe na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji rady gminy w dniu 25 października br. pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 9 głosami „za” podjęła  

Uchwałę Nr LXIV/466/22 w sprawie dotacji przedmiotowych dla zakładu 

budżetowego. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu/  

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 9 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania do projektu uchwały.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  



Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że komisje stałe na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji rady gminy w dniu 25 października br. pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 9 głosami „za” podjęła  

Uchwałę Nr LXIV/467/22 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

przetargu nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie Burkat. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu/  

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 10 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania do projektu uchwały.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że komisje stałe na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji rady gminy w dniu 25 października br. pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 9 głosami „za” podjęła  

Uchwałę Nr LXIV/468/22 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy 

Działdowo nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka nr 91/20 obręb 

Uzdowo. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu/  

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 11 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania do projektu uchwały.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że komisje stałe na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji rady gminy w dniu 25 października br. pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 9 głosami „za” podjęła  

Uchwałę Nr LXIV/468/22 w sprawie zmiany Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Działdowo na lata 2020-2024. 



/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu/  

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 12 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania do projektu uchwały.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poinformowała, że komisje stałe na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji rady gminy w dniu 25 października br. pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 9 głosami „za” podjęła  

Uchwałę Nr LXIV/468/22 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Działdowo w obrębie geodezyjnym 

Grzybiny. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 18 do protokołu/  

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad.pkt 13 

Wolne wnioski i informacje. 

Radny J. Szudrewicz zapytał  czy w deklaracje o węgiel  mieszkańcy mają 

wpisywać na ten rok i przyszły, czyli trzy tony?  

Wójt Gminy odpowiedział, że na ten rok. W przyszłym roku będzie się należało 

również 1,5 tony węgla.  

Sekretarz Gminy dodał, że na razie zbierane są wnioski na zapotrzebowanie do 

końca roku. 

Wójt Gminy oznajmił, że węgla starczy na ten i przyszły rok.  

Radny J. Szudrewicz zapytał jaki jest sens składania wniosku na ten rok 1,5 t                  

a następnie ściąganie ludzi do urzędu po kolejne wnioski na 1,5 t węgla. Można było 

doprecyzować jako jeden wniosek na 3 tony węgla.  

Wójt Gminy odpowiedział, że mogą składać wnioski na ten i przyszły rok, jednak 

zamówienie na zapotrzebowanie węgla będzie na 1,5 tony na rok bieżący. Następnie 

oznajmił, że w większości dodatki na węgiel zostały wypłacone za miesiąc sierpień.  

Sukcesywnie będą wypłacane pieniądze, które wpływają do urzędu.  



Kierownik GOPS K. Piotrowska dodała, że wypłaconych mamy 4 833 000 zł, na tą 

chwilę zostało nam 193 tys. zł. Jesteśmy na etapie weryfikacji wniosków z września                 

i października.  

Wójt M. Zieliński wspomniał, że dojdą wnioski, z którymi był problem dot. numeracji 

domów. Mamy nadzieję, że nastąpi zmiana i pieniądze będą wypłacane od źródła 

ocieplania.   

Radna E. Krysiak zapytała, czy dostały te pieniądze osoby, które złożyły do                    

11 sierpnia wnioski.  

Pani K. Piotrowska dodała, że wypłacone zostały dodatki do końca sierpnia                        

i początek września, jeżeli wszystko było zgodne z procedurą. Na tą chwilę 

wydatkowane zostaną wszystkie środki dot. 64 wniosków.  

Radna E. Stachewicz zapytała, czy ludzie którzy dostali decyzję odmowną mogą  

się odwołać oraz gdzie maja składać takie pisma. 

Kierownik GOPS odpowiedziała,  że Ci którzy mają  nie spełniony warunek, mają 

prawo odwołania. My wydajemy decyzje odmowne, gdyż  zgodnie z ustawą takiej 

osobie się nie należy. Za pośrednictwem Gminnego Ośrodka Pomocy przekazujemy 

odwołania do SKO.  

Radna E. Krysiak zapytała czy zostało do wypłacenia 64 wnioski na tą chwilę. 

Kierownik K. Piotrowska odpowiedziała, że na tyle wniosków mamy środki do 

wypłacenia. Zapotrzebowanie jest złożone na wszystkie wnioski, czekamy na 

pieniądze, które otrzymamy. Wypłaconych zostało wniosków na kwotę 4 833 000 zł, 

odmownych decyzji zostało wydanych prawie 2 tys.   

Wójt Gminy przekazał informacje dot. zakupu węgla preferencyjnego w cenie nie 

przekraczającej 2000 zł. Mamy propozycję aby podpisać umowę z innym podmiotem 

w celu sprzedaży węgla. Węgiel na dzień dzisiejszy po preferencyjnej cenie, będą 

mogły zakupić osoby zapisane w CEiB do 11 sierpnia.  

Radna A. Gietka dodała, że mieszkańcy się dopytują czy będą musieli załatwić swój 

transport i czy do końca roku ten węgiel się pojawi. Również zapytała, czy 

mieszkańcy, którzy zakupili węgiel wcześniej prywatnie mogą skorzystać z tego 

zakupu preferencyjnego.  

Wójt Gminy oznajmił, że jesteśmy na etapie rozmów.  Wg tej ustawy koszty nie 

pokrywają transportu od składowiska do mieszkańca, będzie musiał załatwić sobie 

transport na własny koszt albo od firmy, gdzie będzie miała gmina składowisko 

węgla. Na 100 % nie wiemy, czy w tym roku uda się sprzedać węgiel. Ci, którzy 



zakupili węgiel prywatnie mogą składać o zakup preferencyjnego, nie mogą 

korzystać z tego, którzy zakupili węgiel tańszy z kopalni.  

Radny J. Szudrewicz odniósł się do składanych deklaracji do 11 sierpnia, po co były 

przyjmowane wnioski po tym terminie czym się pali w piecu.  

Wójt M. Zieliński odpowiedział, że składać można dalej, tak jest w ustawie. 

Składane jest po to, aby państwo miało informacje czym społeczeństwo pali w piecu. 

Gdy wprowadzono wpisywanie do CEiB, nikt nie widział ze będzie wypłacany 

dodatek węglowy. Jak ktoś się nie wpisze będzie musiał zapłacić karę.  

Pan Sołtys Mosznica zapytał, czy będzie obowiązywała kolejka do zakupu węgla, 

kto pierwszy złożył wniosek ten pierwszy odbiera towar.   

Wójt Gminy odpowiedział, że nie wie. Jest możliwość, że rada gminy może 

opracować regulamin komu będzie najpierw wydany węgiel.  

Pani Sołtys Zakrzewa zapytała, co z działką na sprzedaż w miejscowości Zakrzewo. 

Są mieszkańcy zainteresowani tą działką, czy maja złożyć pismo w sprawie kupna tej 

działki. Nikt z mieszkańców nie ma sprzeciwu. 

Wójt M. Zieliński odpowiedział, że się do tego przymierzamy. Chce usłyszeć reakcję 

mieszkańców.  

Wójt Gminy nawiązał do temu dot. Wigilii, która odbędzie się 9 grudnia w tej samej 

miejscowości co w tamtym roku. Ilość osób należy zgłaszać do 14 listopada do 

GOPSu.  

Kierownik K. Piotrowska podała szczegółowe informacje dot. Wigilii.  

 

 

Ad.pkt 14 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady Gminy K. Wasiak 

o godz. 1122 zamknęła LXI Sesję Rady Gminy Działdowo. 

         
Protokołowała:              Przewodniczyła: 
Agata Pszenna                                       Krystyna Wasiak 
   /Referent/                               /Przewodnicząca Rady Gminy/ 
 

Przebieg sesji w pełni odzwierciedla nagranie audiowizualne z  LXIV Sesji Rady 

Gminy Działdowo, która odbyła się w dniu 27 października 2022 r. 


